
Kormos László - képviselőjelölt 

 

Kormos László 57 éves, a Rákóczi utcában 

lakó képviselőjelölt vagyok, az általános iskola 

második osztályától Öttevényen élek. Harminc 

éve élek boldog házasságban, három felnőtt 

lány gyermek és egy fiúgyermek büszke 

édesapja, és öt drága unoka nagypapája vagyok. 

Már 15 éve dolgozok Lébényben az Inter 

Horse felépítménygyártó cégnél vezető 

lakatosként, de főállásom mellet 22 éve vagyok 

vállalkozó, mint lakatos-, esztergályos, 

hidraulikus- és pneumatikus szakember. 

Munkáim a falu több pontján is fellelhetőek. Mint ahogy eddig is, úgy a jövőben ahogyan a 

szakmámban, úgy a további képviselői munkámban is ugyanazt a precizitást és minőséget 

szeretném megvalósítani, amit az életben is vallok. Jelenleg az első ciklusomat töltöm, a település-

fejlesztési bizottság elnökeként az önkormányzat képviselő testületében. Az eltelt évek alatt 

megismertem a képviselői munka lehetőségeit és korlátait is. A megszerzett tapasztalataimra építve 

továbbra is higgadtan, teljes felelősséggel szeretném végezni a képviselői munkámat. A képviselő 

testületnek nem a problémát, hanem a megoldást kell megtalálni! Minél többen dolgozunk együtt 

az együttműködésben gondolkodók közül, annál eredményesebben tudunk a megkezdett úton 

tovább haladni. Minden erőmmel azon leszek, hogy egy összetartó közösség legyen településünk 

lakossága. Továbbra is a másokért való tenni akarás vezérel, azért szeretnék tovább dolgozni, hogy 

a településünk tovább fejlődjön, előre haladjon, a meglévő vagyonunkat növelni tudjuk, értékeinket 

megőrizzük. Szeretném megköszönni mindenkinek az eddigi sok támogatást! 

 


